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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Találkozott Ön a korrupciós ügybe keveredett, jelenleg
is letartóztatásban lévő Schadl Györggyel?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az elmúlt napokban a sajtóban megjelentek a korrupciós botrányba keveredett fővégrehajtó, Schadl
György és az Ön korábbi helyettese, Völner Pál, hatóságok által lehallgatott telefonbeszélgetéseinek
felvételei. Az egyik ilyen felvételen Schadl György jelzi Völner Pálnak, hogy egy pontosan meg
nem nevezett ügyben szeretne személyesen találkozni és beszélni Önnel. Ezt követően, ahogy az a
felvételen is hallható, Völner Pál ígéretet tett arra, hogy segít időpontot egyeztetni. A beszélgetés
egészen pontosan így zajlott:

Schadl György:  „Valamikor esetleg, úgy hétfő-kedd-szerda körül tudunk beszélni egy tíz percet jó
miniszter asszonnyal?”

Völner Pál: „Jó, megpróbálok akkor bejelentkezni nála, elvileg nekem van egy megbeszélésem nála
hétfőn tíz órakor, akkor annak a környékére megpróbálhatjuk oda tenni. Akkor mindjárt beszélek az
Évivel, hogy kérjen neked fél tizenegyre, vagy fél tízre egy időpontot. Az jó lehet akkor, ugye?

Schadl György: „Nekem nagyon jó lenne.”

Völner Pál: „És te akarsz beszélni vele az úgy jó, ugye?”

Schadl György: „De úgy mindenképpen, hogy ott legyél azért, ha lehet.”

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Megvalósult az idézett telefonbeszélgetésben említett találkozó Ön és Schadl György 
között? Amennyiben igen, pontosan mikor történt ez és miről egyeztetett Ön a végrehajtók 
vezetőjével?

• Schadl György letartóztatását megelőzően Ön hányszor találkozott a Végrehajtói Kar 



 
elnökével és milyen jellegű megbeszéléseket folytattak?

Válaszát előre is köszönöm!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt

2  


